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JEGYZİKÖNYV 
 
Készült: Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselı-testületének 2012. július 13-án, 08.00 órakor a 
Városháza Dísztermében megtartott rendkívüli Képviselı-testületi ülésérıl. 
 
Jelen vannak: dr. Adonyi Lajos alpolgármester, Apró Ferenc, Belusz László, Józsáné dr. Kiss Irén, 
Kollár László, Koller Dániel, Keresztes Ferenc, Orbán Antal, Péli Szilveszter képviselık. 
 
Basky András polgármester és Baranyi-Rostás Rodrigó települési képviselı bejelentéssel van távol az 
ülésrıl. Holminé Sebık Márta települési képviselı bejelentés nélkül van távol. 
 
A Képviselı-testület létszáma, összesen 9 fı. 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: Kutasiné Nagy Katalin jegyzı 
     Horváth Sándor pályázati referens 
     Kasnyikné Földházi Tünde környezetvédelmi ügyintézı 
 
Jegyzıkönyvvezetı: Terenyi Helga 
 
dr. Adonyi Lajos alpolgármester: Tisztelettel köszöntöm a rendkívüli Képviselı-testületi ülésen 
megjelenteket. Megállapítom, hogy ülésünk határozatképes, mert a 12 fı képviselıbıl 9 fı képviselı 
jelen van. 
Egyetlen napirendi pontunk van, mégpedig a „Lajosmizse Város települési szilárdhulladék 
begyőjtésére, elszállítására és ártalmatlanítására irányuló közszolgáltatási szerzıdés” tárgyú 
közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívásának – és dokumentációjának jóváhagyása címő. Kérdezem, 
hogy van-e valakinek ezzel kapcsolatban kérdése, észrevétele, javaslata? 
Amennyiben nincs, s egyetértünk a meghívóban közzétett napirendi pont tárgyalásával, kérem, 
kézfelemeléssel jelezzük. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 9 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az 
alábbi napirendi pont tárgyalását fogadta el: 
 

Napirend Elıterjesztı 
1. „Lajosmizse Város települési szilárdhulladék begyőjtésére, elszállítására és 
ártalmatlanítására irányuló közszolgáltatási szerzıdés” tárgyú közbeszerzési eljárás 
ajánlattételi felhívásának – és dokumentációjának jóváhagyása  

dr. Adonyi Lajos 
alpolgármester 

 
1./ Napirendi pont 
„Lajosmizse Város települési szilárdhulladék begyőjtésére, elszállítására és ártalmatlanítására 
irányuló közszolgáltatási szerzıdés” tárgyú közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívásának – és 
dokumentációjának jóváhagyása  
 
Elıadó:  dr. Adonyi Lajos alpolgármester 
 
dr. Adonyi Lajos alpolgármester: Mint az ismert mindenki elıtt, volt már egy közbeszerzési eljárás 
kiírva ebben a témában, de idıközben jogszabályváltozások miatt azt érvényteleníteni kellett. Ezért 
egy újat kell kiírni. Nagy változás nem történt az ajánlattételi felhívásban, és dokumentációban, 
nyilván a dátumok változtak. Korábban már hoztunk egy döntést, hogy koncessziós díjat kérünk, és 
mivel a szerzıdés megkötésének várható idıpontja 2012. október 15., hatályba lépése pedig 2012. 
november 1., így ne a naptári év szerint fizesse a nyertes a koncessziós díjat, hanem a szerzıdés 
hatálybalépésétıl számított szolgáltatási évek szerint. Az elsı évben minimum 1 millió forint lenne, 
utána pedig 1 millió forint + 5%.  
Kérdezem a képviselı-testület tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel, javaslat ezzel kapcsolatban? 
 
Józsáné dr. Kiss Irén települési képviselı: Az 5% csak egyszer jön rá a díjra? 
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dr. Adonyi Lajos alpolgármester: Nem, minden évben.  
 
Apró Ferenc települési képviselı: Ezt a koncessziós díjat be fogják építeni a szemétszállítási díjba? 
 
dr. Adonyi Lajos alpolgármester: Ezt nem tudom, de kontrollálni tudjuk, hiszen mi hagyjuk jóvá a 
díjat.  
 
Orbán Antal települési képviselı: A pályázatok hol lesznek felbontva? 
 
dr. Adonyi Lajos alpolgármester: Kecskeméten. 
 
Orbán Antal települési képviselı: Miért nem itt Lajosmizsén? 
 
dr. Adonyi Lajos alpolgármester: Mert a közbeszerzési cég Kecskeméti.  
 
Orbán Antal települési képviselı: De tılünk lesz ott valaki? 
 
dr. Adonyi Lajos alpolgármester: Természetesen igen. Egyébként jogos az észrevétel, jelezni 
fogjuk, hogy ha esetleg legközelebb is ilyen lesz, ragaszkodni fogunk hozzá, hogy itt legyenek 
felbontva a pályázatok.  
Jegyzı asszony jelezte, hogy az idıpontot 3 helyen javítani kell az ajánlattételi felhívásban és 
dokumentációban, mégpedig 11 óra helyett 10 órára. 
Van-e még egyéb kérdés, észrevétel, javaslat a napirenddel kapcsolatban? Amennyiben nincs, kérem 
kézfelemeléssel szavazzunk. 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 9 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az 
alábbi határozatot hozta: 
 
114/2012. (VII. 13.) ÖH. 
„Lajosmizse Város települési szilárdhulladék begyőjtésére, elszállítására és ártalmatlanítására 
irányuló közszolgáltatási szerzıdés” tárgyú közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívásának - és 
dokumentációjának jóváhagyása 
 
 

Határozat 
 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a „Lajosmizse Város települési 
szilárdhulladék begyőjtésére, elszállítására és ártalmatlanítására irányuló közszolgáltatási szerzıdés” 
tárgyú közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívását és ajánlattételi dokumentációját a Bírálóbizottság 
által tett javaslatok figyelembevételével jóváhagyja.  
 
 
Felelıs: Képviselı-testület 
Határid ı: 2012. július 13. 
 
dr. Adonyi Lajos alpolgármester: Tekintettel arra, hogy több napirendi pontunk nincs,  
megköszönöm a jelenlevık részvételét, a mai rendkívüli ülésünket ezennel berekesztem 08.20 órakor. 
 

K.mf. 
 
 
 
 dr. Adonyi Lajos sk.     Kutasiné Nagy Katalin sk. 
    alpolgármester       jegyzı 


